
 

 

 

Bestyrelsesmøde mandag d. 13.11.2023 

Hos. Hanne  52A 

Afbud: Peter, Poul Erik 

Referat: Anne-Grethe 

Dagsorden: 

Punkt Beslutning og kommentar 

Overblik økonomi. 

 

Kontingenter indbetalt, 12 måtte have en 
rykker, har sikkert ikke set det stod i 
nyhedsbrev ang. indbetaling af dette. 
Forslået at der ikke købes værdipapirer, men 
indsættes på en konto med opsigelse, da vi 
nok skal bruge pengene til renovering af vej 
indenfor en årrække. Indsættes kr. 90.000 
Jan i samtale med Ringsted forsyning ang. 
hvornår der skal kloarkeres, venter på svar. 
 

Vedligehold af grønne områder fællesarealer 

Aftaler med Hededanmark 

Pia fra Hededanmark og Jan (formand) har 
gennemgået de grønne områder, afsluttet for 
denne sæson. Til forår ses efter om der skal 
sås mere græs på bare områder eller plantes 
buske på disse områder, især meget tilfreds 
med græsslåning som fungerer. 

Projektet om biodiversitet på trekanten 

Aftaler med Hededanmark 

Pia og Jan gennemgået området for 
biodiversitet, Trekanten, Mælkebøtter skal 
være der af hensyn til tidlig blomstring, tidsler 
og gråbynke skal være der, kløver skal til 
foråret reduceres da de ellers vil overtage for 
meget. Anbefaler der sås flere Stolte kavaler, 
da de blomstrer sent. Skal luges 3 gange i 
sæsonen. 

Vintervedligehold af veje og stier, pris m.m. 

 

Kører videre med samme aftale som tidligere 
år, nyt er vi skal betale et rådighedsbeløb for 
vinterbekæmpelse står klar til at udføre 
saltning og snerydning i vinter. 
Rådighedsbeløb pr. mdr. (nov.-marts)  gjorde 
det også sidste år, da det ikke var varslet fik vi 
det refunderet i biodiversitetprojekt. 

Donation fra energiselskabet Andel 

 

Jan havde indsendt ansøgning til Andel hvor 
de giver en håndsrækning til lokale 
fællesskaber i Andel hvor vi var heldige 
imellem 432 ansøgere hvor der blev udtrukket 
10 vindere at få  kr.10.000 som påtænkes at 
lave et bed ved flagstangen med stauder som 
forslået af Pia (Hededanmark) da de ikke 
kaster frø som sået blomster. 

Kratluskeraften  

 

Der mødte 13 personer op fra 
grundejerforeningen, der blev klippet, savet, 
revet og fejet. 
Alle mødte op med godt humør og der blev 
lavet en masse, hygget bagefter med øl og 
vand, vejret var bare skønt denne aften. 

Julefrokost 12.01.2024 

 

Julefrokost er udsat til senere i 2024 

Eventuelt Jan og Anne-Grethe besluttede egenhændigt 
og fjerne affaldsspanden på legepladsen, har 



 

 

 

 

gjort det i samråd med Dorthe der tømte 
spanden og det var blevet for besværligt med 
det nye skrællesystem. 
HUSK at tage affald med hjem eller hvis i ser 
andre lægger hundeposer hvor stativet stod, 
er sket. 
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